
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 726 af 4. oktober 2021 (alm. del). 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Jacob Vastrup 

  

28. oktober 2021 
J.nr. 2021 - 7853 

 

Offentligt
SAU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 726

Skatteudvalget 2020-21



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren har foreslået en gennemsnitsafgift på ni-

kotinprodukter, der er 2-3 gange højere end på nikotinholdige væsker, idet det fremgår af 

det lovforslag, der netop er sendt i høring, jf. SAU alm- del – bilag 327, at hensigten med 

lovforslaget er, at ”nikotinprodukter reguleres på samme måde som nikotinholdige væ-

sker”? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen. Et endeligt svar forventes frem-

sendt medio november. 
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